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THUIS IN ROOSDAAL

Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

THUIS IN 
ROOSDAAL
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Gouverneur geeft N-VA op alle vlakken gelijk 
In 2023 ging er haast geen gemeenteraad voorbij of er werd aan de raadsleden gevraagd om projecten goed te keuren zonder 
dat daarvoor de nodige budgetten in de meerjarenplanning voorzien werden. Omdat budgetten geen vodje papier zijn, bleef 
de N-VA-fractie steeds op dezelfde nagel kloppen en stemden we consequent. Ook als het ging om projecten die ons nauw aan 
het hart lagen. 

We hebben helaas met z’n allen moeten vaststellen wat onorthodoxe budgettaire beslissingen op federaal vlak teweegbrachten. 
Bart De Wever was nog maar net aangesteld als informateur toen we een berisping kregen van Europa om budgettair orde op zaken 
te stellen. Dergelijke situaties willen we in Roosdaal vermijden. Want zeg nu zelf: onderstaande tabel belooft niet veel goeds. Voor de 
projecten die nog op stapel staan moet de gemeente nog op zoek naar bijna 3 miljoen euro.

De gouverneur verwoordde het als volgt: 

“Op basis van informatie verkregen van een raadslid werd vastgesteld 
dat in de loop van 2023 over verschillende dossiers beslissingen met 
financiële consequenties werden genomen waarvoor initieel niet de 
nodige ramingen in het meerjarenplan werden opgenomen. (…) Door 
deze werkwijze te volgen voor een aantal dossiers met een grotere 
financiële impact, is het voor de raadsleden evenwel bijzonder moeilijk 
om op het moment van hun beslissing de gevolgen op het financieel 
evenwicht van het bestuur in te schatten. Bovendien creëert het bestuur 
de indruk dat de aanpassing van het meerjarenplan van 21 december 
2023 als doel had een aantal zaken achteraf te regulariseren. Dit ter-
wijl het meerjarenplan in principe een instrument is op basis waarvan 
het bestuur haar beslissingen moet nemen zowel inhoudelijk als op vlak 
van kredietbewaking.”

Linda Van den Eede, N-VA-fractievoorzitter: 

“Uit de in juni voorgestelde jaarrekening 2022 bleek dat er ‘slechts’ 
een beschikbaar overschot was van 110.000 euro. U kan zelf de 
rekensom maken en samen met ons vaststellen dat er nog 2.750.000 
euro moest gevonden worden. 

Wat waren de opties?
1     ofwel werden sommige uitgaven voor 2023 sterk 

overgebudgetteerd (maar 2.750.000 euro valt er niet 
zomaar in elke schuif van het gemeentehuis te vinden);

2     ofwel moesten de belastingen verhoogd worden (maar dat zou in 
een verkiezingsjaar niet snel gebeuren);

3     ofwel moesten bijkomende leningen aangaan worden, wat op 
termijn de leninglast per inwoner sterk zou verhogen.”

Project Nodige budget Tekort

Uitvoering van een optimaal gescheiden rioleringsstelsel in de Hunselstraat € 477.000 € 477.000

Renovatie oud gemeentehuis Borchtlombeek € 2.044.185 € 770.000

Roosdaal breekt uit – ontharding Kapelleweide € 587.000 € 437.500

Aankoop gronden Tenzuivene € 710.000 € 710.000

Lestijdenpakket € 270.000

Andere kleinere projecten samen € 200.000

Totaal € 2.864.500

Uiteindelijk koos men optie drie, met 
als gevolg dat de schuldenlast steeg 
naar 1.350 euro per inwoner. En dat 
bedrag ligt ver boven het gemiddelde 
van alle Vlaamse gemeenten.”
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N-VA blijft voorstander van het ondersteunen van BIN’s 
Sinds 2013 zijn wij als fractie initiatiefnemende partij om als gemeente te investeren in de oprichting en in het faciliteren van 
buurtinformatienetwerken (BIN’s). 

Voorstel van 2013

De doelstellingen van een BIN 
worden volgens de omzend-
brief van 10 december 2010 on-
der meer als volgt omschreven: 
“Het veiligheidsdoel verhogen, 
de sociale cohesie versterken, 
het bewustzijn van het belang 
van criminaliteitspreventie 
verhogen, het voorkomen van 
criminaliteit, het bewerkstel-
ligen van een samenwerking 
tussen burger en politie op vlak 
van informatie-uitwisseling …” 

De N-VA diende in 2013 reeds 
een voorstel in om het draag-
vlak voor BIN’s te onderzoeken 
en een uitgebreide infor-
matiecampagne op poten te 
zetten. We kwamen tijdens de 
verschillende gemeenteraden 

regelmatig terug op dat onder-
werp, maar ons voorstel kon op 
weinig hoorngeschal rekenen.

In 2017 namen we het heft in 

eigen handen

Omdat wij op de hamer wilden 
blijven kloppen en er des-
tijds al een aantal inwoners 
waren die interesse toonden, 
organiseerden we in 2017 zélf 
een informatieavond met een 
aantal sprekers en praktijk-
voorbeelden om de bewoners 
te informeren. Het duurde tot 
2018 vooraleer er op gemeente-
lijk vlak na veel oppositiewerk 
van ondermeer N-VA-raadsle-
den Veerle Stassijns en Linda 
Van Huylenbroeck schot in 
de zaak kwam en er alsnog 
een subsidiereglement werd 

goedgekeurd om de oprichting 
van BIN’s te stimuleren met 
een jaarlijkse subsidie van 200 
euro. 

Dit jaar eindelijk actie

Het duurde nog tot juni 2024 
voor de gemeente in samen-
werking met de politiezone 
TARL en Brandweerzone 
Vlaams-Brabant West een 
informatieavond zou inrichten 
rond veiligheid (naar aanlei-
ding van de recente inbraken-
plagen). De schouwburg van 
het Koetshuis was goed gevuld 
en al gauw bleek dat er opnieuw 
interesse was voor de oprich-
ting van BIN’s.

Eind juni werd het subsidie-
reglement aangepast en BIN’s 

kunnen vanaf heden rekenen 
op een toelage van 500 euro per 
jaar. We hopen dat de verkre-
gen informatie en de subsidie 
voor onze inwoners een stimu-
lans zijn om over te gaan tot de 
oprichting van een BIN.  

Er was eens … het begin van heel wat sprookjes
Zo ook het verhaal dat de cd&v-meerderheid ons vier jaar geleden voorhield over de 
ontharding van de Kapelleweide. De voorgelegde plannen toonden een project dat 
niet alleen de Kapelleweide zou verfraaien maar ook de verbindingsstraat met de 
Ledebergdries grondig zou aanpakken. Volgens de bevoegde schepen was dat een 
niet te missen kans om de omgeving voor weinig geld te verfraaien én te ontharden. 

De totale kostprijs van het project: 210 000 
euro waarvan Vlaanderen 110 000 euro 
zou subsidiëren. Hoe konden we anders 
dan dat verhaal mee ondersteunden? Voor 
100.000 euro de omgeving een aantrekke-
lijker uitzicht geven: klinkt goed!

Maar zoals dat ook in sprookjes soms het 
geval is, kwam drie jaar later de aap uit de 
mouw. Tijdens de gemeenteraad van 
augustus 2023 legde de schepen een 
nieuwe raming op tafel: 587.000 euro.  
Volgens hem was deze prijsstijging te 
wijten aan corona en de oorlog in Oekra-

ine. De subsidie bleef beperkt tot 110.000 
euro. Dat vonden wij echt onverantwoord 
temeer dat in het nieuwe bedrag alleen de 
ontharding van de Kapelleweide voorzien 
werd. De verbindingsstraat zal deze legis-
latuur niet meer aangepakt worden en in 
de huidige staat behouden blijven.

Fractievoorzitter Linda Van den Eede: 
“Met dat gegeven was de N-VA niet langer 
bereid om het project goed te keuren. En 
zeker niet omdat er geen enkel zicht was 
op hoe we het resterende bedrag zouden 
moeten betalen.” 

Welkom op onze QUIZ!
De quiz van N-VA Roosdaal bestaat dit jaar vijftien jaar en 
dus doen we iets speciaals. Naast de normale en eerder 
uitdagende quiz van zaterdag 23 november organiseren 
we dit jaar op vrijdag 22 november al een ‘lichte’ quiz voor 
gelegenheidsploegen. U bent van harte welkom. Houd onze 
kanalen in de gaten de komende weken voor meer info!

Helpt u ons met de campagne? 
De ene campagne is nog maar voorbij en de volgende staat al voor de 
deur. Op 13 oktober kiest u een nieuw lokaal bestuur voor onze gemeen-
te. Mogen we een bord of kanaalplaat in uw tuin plaatsen? Een affi che 
aan uw raam hangen? Of wil u helpen met het schrijven van de envelop-
pen of met het bedelen van folders in uw buurt? Geef ons een seintje via 
roosdaal@n-va.be of spreek één van onze bestuursleden aan. 

Linda 
Van Huylen-
broeck
Gemeenteraadslid

Veerle 
Stassijns
Bestuurslid
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Eetfestijn was groot succes
Bedankt dat u massaal aanwezig was op 
ons eetfestijn. Het was hartverwarmend 
om te zien dat u ook na de verkiezingen 
van juni ons een hart onder riem wil 
steken! Onze strandstoel, gerecycleerd 
van spandoeken uit de precampagne, 
bleek een populaire hoofdprijs van de 
tombola te zijn. De winnaars kunnen er 
deze zomer van genieten!

Acties in de kijker 
Onze weggeefactie in het centrum van Pamel was een succes! Gezien de verschillende sperperiodes 
konden/kunnen wij helaas dit jaar geen attenties aanbieden met Valentijn, Moederdag, Vaderdag, 
11 juli … maar op 15 juni maakten we 200 mensen gelukkig met onze goodie-bag. En of iedereen 
blij was met de verrassing! Bezoekers van de N-VA-stand op de kerstmarkt kregen hun beloofde 
verrassing overhandigd. De fles cava met speciaal ontworpen etiket voor het 60-jarig bestaan van 
onze gemeente mocht rekenen op heel wat  positieve reacties.

Onderwijsdossiers verkeerd en onvolledig 
Dat de gemeente Roosdaal nood hee�  aan een N-VA-bestuur, blijkt telkens weer in de dossiers rond onderwijs. Toen tijdens 
de gemeenteraad van juni twee dossiers rond de lestijdenpaketten voor beide vestigingsplaatsen van Triangel ter goedkeuring 
lagen, stelden we vast dat ze opnieuw onvolledig waren en dat er bovendien een foutieve berekening gemaakt werd.

N-VA stemt niet mee
Jaarlijks keurt de gemeenteraad het 
lestijdenpakket goed, rekening houdend 
met de lestijden die toegekend worden 
door Agodi (het Agentschap Onderwijs 
van de Vlaamse overheid) en lestijden die 
gesubsidieerd worden door de gemeente. 
Op basis van de lestijden toegekend door 
Agodi, wordt in samenspraak met de 
directie gekeken of er extra noden zijn en 
of er bijkomend lestijden gesubsidieerd 
kunnen worden door de gemeente. Indien 
er geen volledig plaatje voorgelegd wordt 
aan de gemeenteraad, is het voor de raads-
leden moeilijk om correcte beslissingen te 
nemen in het belang van de school, leer-
krachten en de leerlingen. Daarbovenop 
bleek bovendien dat de berekening voor 

toewijzing van de lestijden niet correct 
gemaakt werd, waardoor ook die gegevens 
niet als betrouwbaar beschouwd konden 
worden. Dat we daarover vielen tijdens de 
bespreking van de dossiers en ons onthiel-
den in de stemming spreekt voor zich. 

Ons onderwijs verdient beter
“Als ik een dossier bestudeer, ga ik na in 
welke mate inwoners en in dit geval onze 
schoolgaande kinderen, er het meeste baat 
bij kunnen hebben. Toen ik het dossier 
voorbereidde, stelde ik niet alleen vast dat 
het onvolledig was, maar dat bovendien 
de berekening niet klopte. Dat de sche-
pen van Onderwijs het eerste jaar niet 
op de hoogte was van extra toegekende 
lestijdenpaketten, konden we nog door 

de vingers zien. Dat diezelfde fout ook in 
het daaropvolgende jaar gemaakt wordt, 
kan zelfs door ‘zwangerschapsdementie’ 
(zoals de schepen het zelf verwoordt) niet 
vergoelijkt worden”, zegt N-VA-gemeente-
raadslid Wendy Godaert. Ons onderwijs 
verdient beter!

Hopelijk 

tot volgend 

jaar!

Wendy 
Appelmans - 
Godaert

17de plaats
Vlaams Parlement

5.775x bedankt!

Anne-Marie
Maene

8ste plaats Kamer Brussel

636x bedankt Brussel!
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